
Protokół nr XIV.2019 

z Sesji Rady Gminy Błędów 

z dnia 26 września 2019 roku 

Obrady rozpoczęto 26 września 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:24 tego samego 

dnia. 

Przewodniczył Piotr Jakubczyk Przewodniczący rady Gminy Błędów. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Leszek Bobrowski 

2. Robert Borkowski 

3. Dominik Górecki 

4. Piotr Jakubczyk 

5. Andrzej Kępka 

6. Krzysztof Kołacz 

7. Zbigniew Koziński 

8. Wojciech Nowocień 

9. Sebastian Oziemski 

10. Piotr Piekarski 

11. Dariusz Rybak 

12. Marek Rybicki 

13. Leszek Słowiński 

14. Aneta Wróblewska 

15. Zenon Żebrowski 

1. Otwarcie sesji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad w sprawie zdjęcia  w pkt 6 ppkt3 przyjęcia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Błędów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

PRZECIW (1) 

Dominik Górecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Marek Rybicki 

 

2. Ślubowanie sołtysa wsi Dańków. 

Po odczytaniu roty ślubowania przez Przewodniczącego Rady Piotra Jakubczyka sołtys wsi 

Dańków Krystyna Brzezińska złożyła ślubowanie wobec Rady Gminy Błędów 



 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

 

a) Nr XII.2019 z dnia 13 sierpnia 2019r 

 

Głosowano w sprawie: 
Nr XII.2019 z dnia 13 sierpnia 2019r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Borkowski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Marek Rybicki 

 

b) Nr XIII.2019 z dnia 12 września 2019r 
 

Głosowano w sprawie: 
Nr XIII.2019 z dnia 12 września 2019r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Borkowski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Marek Rybicki 

 

 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady oraz działalności Wójta i podległych 

jednostek w okresie między sesjami. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że kończone jest asfaltowanie dróg w Lipiu i 

Tomczyce-Jadwigów. Udrożniliśmy przepusty. Droga w kierunku Kozietuł tez jest na 

ukończeniu. Była to dobra decyzja Rady. Podpisana jest umowa na dofinansowanie ul. 

Długiej. Wcześniej przeprowadziliśmy warunkowy przetarg. Przedłużaliśmy okres podpisania 

umowy z wykonawcą. 

Złożyliśmy wnioski na drogi w Wilkowie Drugim i Sadurkach już w kwietniu. Droga w 

Sadurkach jest na liście kwalifikacyjnej. Przekazany został bon w Starostwie w Radomiu na 

ta drogę. Na ten rok musimy zabezpieczyć 8 tys. zł, a inwestycja będzie w 2020 roku. 



Ogólno gminne rozpoczęcie roku szkolnego odbędzie się 18 września w Błędowie i jest 

sugestia aby tą kultywować w dzień Św. St. Kostki patrona młodzieży. 

Wsie i straże miały możliwość realizacji projektów MIAS-y. W październiku rozliczenie 

projektów. 

Podpisaliśmy umowę na odbiór azbestu. 

Na ul. Długiej w Błędowie robimy przyłącza wodno-kanalizacyjne.  

8 września odbędą się dożynki powiatowe. 

Dokończyliśmy  program „Ja w Internecie”. Pozyskaliśmy komputery w ramach tego 

programu. 

W trakcie realizacji jest pracownia komputerowa w Lipiu i wyposażenie klasy w Gołoszach 

ze środków Ministerstwa Edukacji. 

Odbędzie się wyjazd orkiestr do Brukseli. 

Podziękował pp. Bobrowskim z Wólki Kurdybanowskiej za promowanie naszej gminy swoja 

pracą, odpowiedzialnością. Zajęli I-sze miejsce na Mazowszu jako najlepsze gospodarstwo 

rolne oraz III miejsce w Polsce. pani Grażyna została sołtysem roku. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk przyłączył się do gratulacji i życzył wielu dalszych 

sukcesów. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działalności poszczególnych komisji w 

okresie między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Błędów na 2019 rok, 

Skarbnik Gminy Barbara Bińkiewicz powiedziała, że po Komisji Finansowej zostały 

wprowadzone zmiany w projekcie uchwały wynikające z otrzymanych pism z Ministerstwa 

Finansów oraz zmiany w funduszu sołeckim. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Błędów na 2019 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Marek Rybicki 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Błędów na lata 2019-2033, 

Skarbnik Gminy Barbara Bińkiewicz powiedziała, że należy drastycznie ograniczyć wydatki 

bieżące. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że wskaźniki są jakie są. Wydatków bieżących jest za 

dużo w stosunku do wydatków majątkowych. Czeka nas „zaciągnięcie pasa” i trzeba to zrobić 

w którymś roku 

 



Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Błędów na lata 2019-2033,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Marek Rybicki 

 

c) rozpatrzenia skargi Pana Witolda Świtakowskiego na działalność Wójta Gminy 

Błędów. 

Przewodniczący rady Piotr Jakubczyk zapoznał ze skargą p. Witolda Świtakowskiego i 

wnioskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi Pana Witolda Świtakowskiego na działalność Wójta Gminy Błędów..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Marek Rybicki 

 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski oraz udzielenie odpowiedzi. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapytał się, czy ktoś chciałby złożyć pisemna 

interpelację? 

Nikt nie złożył pisemnej interpelacji. 

Zapytania i wolne wnioski: 

Nikt się nie zgłosił. 

 

8. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że od następnych posiedzeń rady 

sołtysi będą otrzymywali zawiadomienia na sesja drogą mailową. Porządek obrad będzie na 

stronie Gminy Błędów. 

Sołtys wsi Wólka Kurdybanowska Grażyna Bobrowska powiedziała, że w imieniu 

mieszkańców wnioskuje, aby w regulaminie utrzymania porządku wpisać śmieci 

niesegregowane były odbierane 2 razy w miesiącu. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że śmieci zmieszane tez muszą być przesegregowane. 

Uprawy należy zgłosić do SANEPID. 



Kończy się wożenie tłucznia. 

Wniosek na asfaltowanie drogi w Wilkowie Drugim nie został uwzględniony. Szerokość 

chodnika nie spełnia warunków. Będzie się starł o środki z innego źródła. Złożyliśmy 

wniosek na przydomowe oczyszczanie ścieków, realizacje rozłożyliśmy na 2 etapy. Na I etap 

należy zabezpieczyć 70-80 tys. zł. 

Na wniosek na asfaltowanie ul Dolnej nie mamy odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że p. sołtys podjęła temat a p. Wójt 

prosił o zdjęcie z porządku obrad. W myśl nowej ustawy nie ma śmieci niesegregowanych. W 

I przetargu cena była duża. Chcieliśmy aby był drugi przetarg i zmienić cos rozsądnie. Tu 

trzeba się liczyć z droższymi cenami za śmieci. Drugi przetarg będzie  od tonażu. 

Radny Dariusz Rybak powiedział, że za śmieci niesegregowane jest największa opłata. W 

czarnym pojemniku powinno być bardzo mało śmieci. W worku brązowym biodegradowalne. 

Chodzi o generowanie mniejszych kosztów. 

Sołtys wsi Wólka Kurdybanowska Grażyna Bobrowska powiedziała, że osobiście segreguje 

śmieci. Poziom życia się zmienił i śmieci jest coraz więcej. 

Radny Dariusz Rybak powiedział, że  w gminach Pniewy Mogielnica w harmonogramie mają 

odbiór śmieci raz w miesiącu. W Naturze zostaliśmy łączeni do systemu miejskiego. Z 

budżetu gminy co roku dopłacaliśmy do Natury. Jeśli chcemy taniej to musimy się nauczyć 

segregować. 

temat jest problematyczny. Musimy podejmować trudne decyzje. Musimy wypracować 

najlepszy sposób. Samorządy które dopłacają do śmieci będą kontrolowane. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że 1 objazd śmieciarki zawsze 

będzie taniej. Na dzień dzisiejszy ceny za śmieci nikt nie poda. Gmina nie może dopłacać do 

śmieci. 

Radny powiatowy Wojciech Wojtczak pogratulował pp. Bobrowskim. Protokoły pomrozowe 

są na ukończeniu.  

Szpitale powiatowe są zagrożone upadłością. 

Mieszkaniec wsi Błędów Krzysztof Oraczewski zapytał się odnośnie kanalizacji na ul. Nowy 

Świat. 

Radny powiatowy Wojciech Wojtczak powiedział, że będzie egzekwował odpowiedź ze 

starostwa. 

Sołtys wsi Bielan Łukasz Sybilski zapytał się co z odcinkiem drogi do Bielan przy moście. Jest 

jeden człowiek który może więcej niż władza. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że ta część drogi jest prawnie 

nieuregulowana. To jest w gestii Starostwa, nie mamy mocy prawnej. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że sytuacja jest trudna, takie sprawy trwają wiele lat. 

Starosta ma się zapoznać ze sprawą. Nie jest władny podjąć jakąś decyzję. 

Wiceprzewodniczący Rady Robert Borkowski powiedział, że sprawa ciągnie się od czasu 

wybudowania mostu. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że na pewno gmina by dołożyła do 

tego odcinka drogi. 

Radny powiatowy Wojciech Wojtczak powiedział, że zaczęło się wszystko w 1974r , wtedy 

prawdopodobnie za tą zajętą część zapłacono. Na zlecenie prywatne właściciel wyraził zgodę 

na podział, ale do aktu notarialnego nie doszło. Starosta sprawę ureguluje. 

                                                                      Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                    Piotr Jakubczyk 

Przygotował(a): Hanna Jankowska 



 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


